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Stadsdelsnämndens funktionshinderråd 

Närvarande ledamöter; 
Doaa Zatara 
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Närvarande tjänstemän: 
Ingrid Brännström, avdelningschef äldre, funktionsnedsättning och 
socialpsykiatri 
Venos Taki, Verksamhetsutvecklare 

Protokollet justerat: 
2024-09-23 

Dagordning 

1. Sammanträdet öppnas  

Ordförande hälsar alla välkomna. 

2. Val av justerare 

Pia Olsson 
Doaa Zatara 
 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes 240919 

4. Föregående protokoll  

Rådet godkände föregående protokoll och lägger dessa till 
handlingarna. 
 
5. Information från förvaltningen 

 Information från avdelningschef 
- Ny stadsdelsdirektör för Järva, Toni Mellbom tillträder 

den 2 oktober.   
- Projekt lärkedjan. Lärkedjan arbetar med att erbjuda en 

serviceassistentanställning till personer med lindrig 
intellektuell funktionsnedsättning och som vill arbeta 
inom äldreomsorgen. Projektet finansieras av Sociala 
investeringsfonden i Stockholms stad. Målet är att ha en 
anställning och ha ett arbete som är anpassat för 
personer med funktionsnedsättning. Avdelningen äldre, 
funktionsnedsättning och socialpsykiatri är med i 
styrgruppen och Kista vård- och omsorgsboende är med 
som arbetsplats i projektet.  
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- Info gällande synpunkter och arbetet framåt med 

Husbys nya utegym (stabsenheten, Moa Edin och 
stabsenhetens praktikant, Ibrahim): 
 

• I mars besökte stabsenheten Julia Böhler och 
parkingenjören Stina Holmsved funktionshinderrådets 
sammanträde. Synpunkter samlades in vid besöket i mars 
vid funktionshinderrådets sammanträde. De medskick rådet 
hade var, möjlighet att träna när man sitter i rullstol. Stöd att 
hålla sig i när man tränar. Tydliga instruktioner. Tillgängliga 
och hårda markunderlag. Inga reflekterande ytor. Ställbara 
vikter. Ledstråk från entrén till utegymmet kommer att finnas 
runt gymmet. Hur kan man möjliggöra ledstråken innanför 
gymmet? Rådet menar att man kan använda sig av 
taktiltavla och någon viss riktning på marken, till exempel 
markeringar i marken i form av stenar. Informationsknappar 
med instruktion hur man ska göra med maskinerna, 
skyltningen är av vikt och kommer att finnas vid varje 
maskin. Stora entrén kommer att ha en stor skylt och rådet 
önskar att det ska finnas en visuell bild om vad platsen är 
och rätt höjd på skylten för alla. Tillgänglig information via 
QR-koder – är det en möjlighet? Beställningsunderlag 
skickas till leverantör. Planen är att det ska vara klart innan 
årsskiftet och mer information kommer att komma. 
 
- Presidieträff den 26 september klockan 16: 

Funktionshinderrådet förberedde frågor inför träffen den 
26 september. 
 

 Gäst: Arbetsmarknadsförvaltningen: Amina Engman Ben 
Haj, Strateg Mänskliga Rättigheter -  
Om Arbetssätt och vägledning för funktionshinderrådet 
 
Arbetsmarknadsförvaltningen har två avdelningar, 
vuxenutbildning och Jobbtorg Stockholm. Jobbtorg finns 
bland annat i Kista och är en verksamhet för personer upp 
till 29 år. Vuxen torg för personer från 30-64 år och 
vuxenutbildning är öppen för alla åldrar. Uppdraget att är 
stötta med studier och jobb. Arbetsmarknadsförvaltningen 
arbetar med tillgänglighetsfrågor. Inom förvaltningen finns 
en enhet, funktionsnedsättning och psykisk ohälsa som 
arbetar med olika riktade insatser.  
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Hur jobbar arbetsmarknadsförvaltningen med 
funktionshinderrådet inom förvaltningen? 
 
Amina arbetar som strateg inom 
arbetsmarknadsförvaltningen med mänskliga rättigheter 
kopplat till funktionshinderrådet, arbete med barn, nationella 
minoriteter och rasism bland annat. Amina sitter med i 
förvaltningens råd utifrån sitt uppdrag och andra 
representanter från förvaltningen sitter med i rådet.  
 
Arbetsmarknadsförvaltningens arbete med 
funktionshinderrådet strukturerades om med en 
årsplanering där man valde att lägga in olika delar att 
fokusera på, olika föredragare som rådet önskar ha med vid 
varje sammanträde och som bjuds in av förvaltningen. 
Arbetet planeras in i början av året. Man tittar på 
utvecklingsområden och hur man ska arbeta med olika 
frågor som sedan sammanställs till ett årshjul. Inför varje 
verksamhetsår tittar rådet på olika fokusområden som rådet 
vill bevaka extra, ger förslag på hur man kan arbeta med de 
fokusområdena som sedan förvaltningen ger information 
och återkoppling om till rådet. Årshjulet är ett användarbart 
redskap att utgå ifrån.  
 
Delaktighetstrappan – För att skapa delaktighet och få 
sakkunskap behöver rådet involveras i olika delar. Rådet 
bedömer själva vad de tycker att de befinner sig med stöd 
av delaktighetsmodellen. Det är ett sätt att synliggöra vad 
rådet ser.  
 
Funktionshinderrådet för Järva önskar se över arbetssättet 
och inhämta inspiration ifrån arbetsmarknadsförvaltningens 
goda exempel till verksamhetsplanen, år 2025.  
 
Rådet föreslår bjuda in Amina för stöd i det praktiska 
arbetet med att omsätta arbetssättet till praktik till början av 
år 2025 för funktionshinderrådet i Järva. 
 
 
2 Ärenden till nästa nämndsammanträde  

Järva stadsdelsnämnd | MeetingPlus [sv] (stockholm.se) 

 
3 Övriga frågor 
 

4 Mötet avslutas 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/jarva-stadsdelsnamnd
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Ordförande avslutar mötet. Nästa möte 17 oktober klockan 14.30-
16.30.  

 

5 Bilagor 
1. Presentation funktionshinderrådet – Ett nytt utegym i 

Husby 
2. Information om arbetsmarknadsförvaltningens 

funktionshinderråd 
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